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W załączeniu przekazuję wyciąg z protokołu XXI Sesji Rady Powiatu 
Rawskiego z dnia 18 listopada 2016 r., zawierający interpelację radnego Jarosława 
Uchmana dotyczącą redukcji liczby łóżek oraz relokacji oddziałów w Szpitalu 
im. Świętego Ducha.
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Wyciąg z protokołu nr XXI/2016 z sesji Rady Powiatu Rawskiego odbytej
w dniu 18 listopada 2016 w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego
w Rawie Mazowieckiej

Ad. 17 Interpelacje i zapytania Radnych:

W tym punkcie głos zabrał Pan Radny Jarosław Uchman pytając, 
czy planowana redukcja liczby łóżek oraz relokacja oddziałów w Szpitalu 
im. Świętego Ducha oparta jest na jakichkolwiek badaniach oraz czy firma 
AMG Centrum Medyczne konsultowała te zmiany z Zarządem Powiatu 
Rawskiego.

Starosta Rawski Pan Józef Matysiak odpowiedział, że odpowiedź na tę 
interpelację zostanie udzielona na piśmie.

Następnie Pan Radny Jarosław Uchman poprosił o udzielenie odpowiedzi 
również na piśmie na pytanie dotyczące rozbudowy Szpitala im. Świętego 
Ducha, czy aneks do umowy będzie nadal realizowany, czy powstanie nowy 
pawilon oraz, czy terminy zawarte w aneksie nr 3 do umowy są nadal aktualne.

Jako kolejny głos zabrał Radny Adrian Galach prosząc o przedstawienie 
struktury zarobków pracowników zatrudnionych w placówkach oświatowych 
prowadzonych przez powiat, chodzi o wszystkich pracowników ze szczególnym 
uwzględnieniem tych najmniej zarabiających w 2016 roku oraz o prognozę 
zarobków na rok 2017 w kontekście podniesienia płacy minimalnej.

Przewodnicząca Rady Powiatu Rawskiego odpowiedziała, że dane te 
przedstawiane były na posiedzeniach Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 
i Promocji.

Głos zabrał Starosta Rawski Pan Józef Matysiak pytając o to, czy radny 
świadom jest, że w przypadku uzyskania informacji dotyczących struktury 
zatrudnienia możliwe jest udzielenie jej bez podawania danych osobowych 
poszczególnych pracowników.

Radny Adrian Galach odpowiedział, że oczywiście chodzi mu wyłącznie 
o podanie wysokości zarobków.

Następnie głos zabrał Wicestarosta Rawski Pan Marian Krzyczkowski 
informując, iż informując, iż dane te corocznie są przedstawiane radnym na 
posiedzeniach sesji Rady Powiatu.

Pan Andrzej Latek - Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej w Starostwie 
Powiatowym poinformował, że corocznie do końca stycznie przedkładane są 
informacje o średnich zarobkach nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego. Dyrektor Latek dodał, iż rozumie, że radnemu chodzi 
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o dane dotyczące pracowników niepedagogicznych i oczywiście taka informacja 
po analizie zostanie przedstawiona.

Radny Adrian Galach poinformował, iż oczywiście nie chodzi mu 
o pozyskanie danych osobowych. Informacja jaką chce pozyskać dotyczyć ma 
zarobków na poszczególnych stanowiskach, ze wskazaniem, których szkół 
informacja ta dotyczy, z uwzględnieniem różnic w wynagrodzeniu na tym 
samym stanowisku jeśli takie występują. Radny oczekuje odpowiedzi na 
interpelację w ciągu 14 dni.

Następnie Radny Bogdan Pietrzak powtórzył swoje zapytanie dotyczące 
transmisji obrad sesji rady powiatu przez Internet, ponieważ występuje duże 
zainteresowanie tym co dzieje się podczas obrad.

Starosta Rawski Pan Józef Matysiak odpowiedział, że jego zdaniem 
dotychczasowa forma relacjonowania przebiegu sesji przez obecne media jest 
wystarczająca i w pełni satysfakcjonująca dla wszystkich i będzie ona nadal 
kontynuowana.



Rawa Mazowiecka, dnia 21.11.2016 r.

Zarząd Powiatu Rawskiego

R.0003.31.2016.TG

W załączeniu przekazuję wyciąg z protokołu XXI Sesji Rady Powiatu 
Rawskiego z dnia 18 listopada 2016 r., zawierający interpelację radnego Jarosława 
Uchmana dotyczącą rozbudowy Szpitala im. Świętego Ducha.



Rawa Mazowiecka, 29.11.2016 r.

Pan Jarosław Uchman

Radny Rady Powiatu Rawskiego

R.0003.30,31*2016.TG

W załączeniu przekazuję odpowiedź na Pana interpelacje złożone ustnie podczas 

XXI Sesji Rady Powiatu Rawskiego w dniu 18 listopada 2016 r., dotyczące redukcji liczby 

łóżek i relokacji oddziałów oraz rozbudowy Szpitala im. Świętego Ducha.
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Dotyczy: Odpowiedź na interpelację Pana Jarosława Uchmana Radnego Rady
Powiatu Rawskiego

W odpowiedzi na interpelację Pana Jarosława Uchmana Radnego Rady 

Powiatu Rawskiego złożoną na sesji Rady Powiatu Rawskiego w dniu 18.11.2016 

roku Zarząd Powiatu Rawskiego informuje:

1. Zarząd AMG Centrum Medyczne Sp. z o.o. informował o planowanych 

zmianach dotyczących redukcji łóżek oraz relokacji oddziałów 

w Szpitalu Św. Ducha w Rawie Mazowieckiej.

Z zapytaniem o ewentualne badania w tej sprawie należy zwrócić się do AMG 

Centrum Medyczne Sp. z o.o.

2. Wykonanie zapisów zawartych w aneksie Nr 3 i Nr 4 do Umowy Dzierżawy Nr 

210/2013 z dnia 15 listopada 2013 roku dotyczących zadań i terminów 

ich realizacji nadal obowiązuje Dzierżawcę.


